
Gemeenteraad Lisse
De gemeenteraad bestaat uit 19 
leden verdeeld over 6 fracties. Het 
raadspresidium bestaat uit de 6 
fractievoorzitters, voorzitters van de 
commissies en de burgemeester. Elke 
maand vergadert het presidium over de 
concept-agenda’s voor de raad en de 
commissies. Het raadspresidium houdt 
zich ook bezig met procedures en het 
functioneren van de raad in algemene 
zin. Voordat de raad besluit, worden 
de onderwerpen eerst in de commissie 
Maatschappij en Financiën en de 
commissie Ruimte en Infrastructuur 
besproken. De raadscommissie neemt 
geen besluiten, maar adviseert de raad.

Zo kunt u raadsleden bereiken
De raad hoort graag wat er leeft in de 
gemeente. Heeft u vragen of wilt u iets 
onder de aandacht van een raadslid 
brengen? Dat kan. Op de website van 
de gemeente Lisse (www.lisse.nl/
bestuur-en-organisatie/gemeenteraad) 
staan de contactgegevens van 
de raadsleden. In de openbare 
fractievergaderingen, die meestal op 
de maandag voor de commissie- en 
raadsvergadering plaatsvinden, bent 
u van harte welkom en heeft u de 
mogelijkheid om in te spreken.

Vraag van Guus Mesman (PvdA) 
“We hebben, door omstandigheden, 
geruime tijd ervaring opgedaan met een 
voor het verkeer afgesloten Vierkant. 
Voor velen is dat een positieve ervaring 
geweest. Is het nu niet eens tijd de 
knoop door te hakken en het Vierkant, 
inclusief Heereweg tussen Vierkant 
en Kanaalstraat, autovrij te maken? 
Uiteraard met op gezette tijden de 
mogelijkheid om de daar gevestigde 
zaken te bevoorraden?”

Antwoord van John de Bruin  
(Nieuw Lisse)
“Wellicht zou de vraag beter beantwoord 
kunnen worden door een ander, omdat 
ik een belang zou kunnen vinden in 
deze kwestie. Desondanks: bij een 
inspraaktraject (2013-2015) over de 
herinrichting van het Vierkant bleek dat 
veel ondernemers en belanghebbenden 
tegen afsluiting waren. Om terrassen aan 
te laten sluiten op de gevels en het verkeer 
door te laten, is de weg verlegd. Voor veel 
andere ondernemers is de bereikbaarheid 
belangrijk. Sommige bedrijven zijn 
hiervoor juist hier gevestigd. Er zitten in 
het westelijk gedeelte meer bedrijven die 

bereikbaar moeten zijn vanwege afhaal, 
van maaltijden of bijvoorbeeld pakketten. 
Begin 2018 heeft de toenmalig wethouder 
nogmaals voorgelegd om o.a. het Vierkant 
op gezette tijden af te sluiten. Ook toen 
bleek er geen groot draagvlak voor. Ik heb 
geen geluiden gekregen om de situatie 
te veranderen. Die situatie is te complex. 
Het is geen punt om incidenteel, in drukke 
weekenden of voor zomerevenementen, 
een straat af te sluiten voor verkeer. Als 
de situatie verandert, bijvoorbeeld door 
de drukte van het winkelend publiek, is het 
natuurlijk pragmatisch om deze kwestie 
opnieuw tegen het licht te houden. Dat is 
volgens mij nu niet aan de orde.”

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Estafettevraag

Aanmelden voor de digitale 
nieuwsbrief?
U kunt deze nieuwsbrief ook digitaal 
ontvangen. Stuurt u dan een e-mail 
naar griffie@lisse.nl.

Agenda
•	 Gezamenlijke Commissie 

Maatschappij en Financiën en 
Ruimte en Infrastructuur, woensdag 
19 januari

•	 Commissie Ruimte en 
Infrastructuur donderdag,  
20 januari

•	 Fractieberaden, maandag 24 januari
•	 Raadsvergadering, donderdag  

27 januari

Gemeenteraadsverkiezingen in aantocht. 
Partijen bereiden zich voor (deel 2)
De gemeenteraadsverkiezingen worden 
gehouden in maart. De campagne staat 
al bijna op het punt van beginnen, Voor 
het zover is, bereiden de politieke partijen 
zich voor. Wat komt er kijken bij het 
maken van het verkiezingsprogramma 
en het samenstellen van de 
kandidatenlijsten? 

Op deze raadspagina komen de raadsleden 
Wim Slootbeek (VVD) en Vincent 
Scheurwater (SGP-CU) en lijsttrekker 
Richard van der Wiel (PvdA) aan het woord. 
In de vorige editie legden we dezelfde 
vragen voor aan woordvoerders van andere 
partijen.

Wim Slootbeek (VVD)
“Het verkiezingsprogramma 
is vastgesteld en de 
kandidatenlijst is klaar”, 
vertelt Wim Slootbeek, de 
fractievoorzitter van de 
VVD, die ook de komende 
verkiezingen op een verkiesbare plek zal 
staan. “Martijn Tibboel zal als lijsttrekker 
het gezicht van de VVD Lisse zijn tijdens de 
campagne. Daarnaast hebben we een mooie, 
evenwichtige lijst. Er staan vijf mannen en 
vijf vrouwen op. Ook de combinatie van 
ervaren raadsleden en nieuw talent is op 
orde. De jongste kandidaat is 23, de oudste 
67. Een mooie mix dus, vol enthousiasme 
voor de verkiezingen en de nieuwe 
raadsperiode.”

Slootbeek benadrukt dat de VVD Lisse een 
lokaal, eigen programma heeft opgesteld. 
“Natuurlijk horen we bij een landelijke partij, 
maar wij denken lokaal en hebben juist 
op basis van gesprekken met mensen uit 
het dorp en contacten in de samenleving 
een aantal punten verzameld waar we de 
komende jaren voor willen strijden.”

Als belangrijkste speerpunten ziet Slootbeek 
onderwerpen als wonen, de bereikbaarheid 
van Lisse en duurzaamheid. “Bijvoorbeeld 
op het gebied van ombouw van bestaande 
gebouwen moeten de komende jaren 
stappen worden gezet. Maar er is behoefte 

aan meer. Overigens: wij zijn voorstander 
van het bouwen van meer huizen, maar niet 
overal. Wij zijn bijvoorbeeld kritisch over 
bouwplannen bij de Greef omdat juist daar 
gelegenheid voor recreatie moet blijven.”

Slootbeek is ook kritisch over de sluiting 
van voormalig danscentrum Welkom. 
“Het mag niet gebeuren dat er straks 
geen uitgaansgelegenheid meer in ons 
dorp is. Dus die willen wij behouden.” Om 
dat doel, en andere doelen te bereiken, 
hoopt Slootbeek dat zijn partij na twee 
raadsperiodes in de oppositie een plek in 
het nieuwe college krijgt. “Bij de landelijke 
verkiezingen is de VVD ook in Lisse 
de grootste partij, dus dat is ook bij de 
gemeenteraadsverkiezingen ons doel!”

Vincent Scheurwater  
(SGP-CU)
De SGP-CU gaat met twee 
vertrouwde gezichten de 
verkiezingen in. Lijsttrekker 
Vincent Scheurwater keert 
terug en dat doet ook het 
huidige raadslid Mariëtte Hulsbergen-de 
Visser. “We staan al jaren op twee zetels in 
Lisse. Onze achterban is dus heel stabiel. 
Met deze lijst laten we als partij zien dat 
dit ook voor ons geldt. Overigens hopen 
we natuurlijk wel een derde zetel binnen te 
halen.”

Op de kandidatenlijst van de SGP-CU staan 
veel mensen die de afgelopen jaren al actief 
waren als commissielid. “De coronaperikelen 
hebben het commissielidmaatschap wel 
verandert. Gelukkig zijn veel fractie-
ondersteuners en commissieleden 
enthousiast gebleven en heeft het bestuur 
na wat gepuzzel een goede lijst samen 
kunnen stellen”

Tijdens de kerstvakantie legden Scheurwater 
en Hulsbergen-de Visser de laatste hand aan 
het verkiezingsprogramma. “We willen een 
zo compleet mogelijk beeld schetsen, maar 
wel compact zijn en het tot enkele A-4tjes 
beperken. ‘Omzien naar elkaar’ is een motto 
dat bij al onze onderwerpen duidelijk naar 
voren komt. Dat is toch de handtekening van 
onze partij.”

‘Mobiliteit’ en ‘wonen’ rekent Scheurwater 
tot de belangrijkste onderwerpen voor 
de komende vier jaar. “Het gebrek aan 
woonruimte is een landelijk probleem, 
maar we willen dat we lokaal initiatieven 
gaan nemen om oplossingen te vinden. 
Ook de ontsluiting van Lisse kan het 
gemeentebestuur niet alleen oplossen, 
daar hebben we bijvoorbeeld de provincie 
voor nodig, maar ook hier willen we dat 
de gemeente het voortouw neemt. Verder 
moeten we stappen zetten om de financiële 
situatie van de gemeente te verbeteren en 
ik hoop ook dat er eindelijk iets gebeurt 
om rotte kiezen in het dorp als het oude 
postkantoor te verfraaien.”

Richard van der Wiel (PvdA)
Met Richard van der Wiel 
kiest de PvdA Lisse, die 
de verkiezingen overigens 
samen met GroenLinks 
in zal gaan, voor een 
nieuwe lijsttrekker. Maar 
de gepensioneerde politieman is geen 
onbekende met de lokale politiek. “Vier 
jaar geleden stond ik al tweede op de 
lijst. Sindsdien ben ik actief geweest 
in de verschillende commissies van de 
gemeenteraad. Dat vond ik heel leuk om 
te doen. Je merkt dat je in de politiek 
echt iets kunt betekenen voor de Lissesse 
gemeenschap.”

Zowel de lijst als het programma stelde 
de PvdA op in samenspraak met partner 
GroenLinks. “De twee partijbesturen gaan 
vriendelijk en zakelijk, in die volgorde, 
met elkaar om. Het is gelukt om goede, 
gemotiveerde mensen te vinden die graag 
de gemeenteraad in willen.”

Hoewel GroenLinks nu niet en de PvdA met 
één zetel in de gemeenteraad zit, hoopt Van 
der Wiel op een stijging naar drie zetels. 
“Een zetel aantal op zichzelf is geen doel, 
maar als je met meer mensen in de raad zit, 
kun je meer bereiken. In de raad worden veel 
verschillende onderwerpen besproken. Het 
is natuurlijk beter als je die onderwerpen 
kunt verdelen, dan kun je inhoudelijk meer 
de diepte ingaan.”

PvdA-GroenLinks noemt de omgevingsvisie, 
de woningbouw, de energietransitie en het 
sociaal beleid de belangrijkste onderwerpen. 
“Het gaat om de toekomst van het dorp: 
hoe ziet Lisse er over veertig jaar uit? 
Denk daarbij aan huizen voor ouderen en 
jongeren, aan de toegang tot het dorp, 
aan de faciliteiten voor de inwoners en 
ook over de kosten. Wij willen niet dat 
de lasten voor de inwoners stijgen en 
willen daarom de begrotingen van de 
gemeenschappelijke regelingen meer 
controleren. In heel Nederland zie je een 
soort ik-maatschappij. Wij zetten ons in voor 
een wij-samenleving. Bijvoorbeeld door het 
bloeiende verenigingsleven van Lisse goed 
te ondersteunen.”


